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Vismigratierivier: 13 miljoen extra?
 Door ‘negatieve ontwikkelingen’ is extra geld nodig om de

laatste fase van de vismigratierivier bij Kornwerderzand af
te ronden. De provincie had al €6 miljoen gereserveerd,
maar dat blijkt niet genoeg. Nu moet er nog eens €13 miljoen
bij, zonder duidelijke uitleg over hoe deze kosten zijn
ontstaan.
JA21 Fryslân wil weten wie deze extra rekening betaalt en 
welke financiële risico’s nog op de loer liggen. Is dit de
laatste tegenvaller of kunnen we nóg meer overschrijdingen
verwachten? Onze fractie heeft hierover schriftelijke
vragen. Als de kosten nu al uit de hand lopen, waar eindigt
dit project dan?
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Geen Statenvergadering deze maand? Dat betekent niet dat
JA21 Fryslân stilzit. De tijd van wachten op de volgende stap
richting kernenergie in de provincie is wat ons betreft voorbij.
Dat en meer in deze nieuwsbrief.

De Tweede Kamer heeft de ambitie voor kernenergie fors
opgeschroefd, maar in Fryslân blijft het stil. Onze
aangenomen motie uit november 2023, die oproept tot een
locatieonderzoek voor een kleine kernreactor, ligt al meer
dan een jaar op tafel. Maar een update? Die blijft uit.
Blijkbaar heeft het college geen haast met kernenergie.
Terwijl in Den Haag wordt erkend dat kernenergie een
serieuze rol in de energiemix moet spelen, komt men in
Fryslân niet verder dan eindeloos overleg in praatgroepjes
binnen het IPO.

Daar hebben wij genoeg van. Samen met BBB, VVD, PVV en
Statenlid Van Dijk hebben we schriftelijke vragen ingediend.
Waar blijft het onderzoek? Wat is er überhaupt de afgelopen
twaalf maanden gedaan? We verwachten volgende maand
antwoorden. 
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